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                                                                                  Białe Błota, 30.07.2024 r. 

 

BRG.0002.10.2024 

 

 

Protokół z IV Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 30.07.2024 r.  

w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Czysta 1a 

 

 

Sesja trwała: od godziny 15:00 do godziny 15:58 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski 

Sekretarz obrad: Kamilla Grzelak 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. Obecni: 

1. Balcerowski Bronisław  

2. Dobrowolski Tomasz  

3. Grzelak Kamilla 

4. Grzywacz Jacek  

5. Jabłoński Radosław  

6. Klimczak Zbigniew 

7. Komórek Małgorzata 

8. Krzyżanowski Jacek  

9. Lachowicz Karolina 

10. Literski Łukasz 

11. Mądrzyński Piotr  

12. Nawrocka Marta 

13. Nowakowska Ilona 

14. Ossowski Sławomir  

15. Ruge Sławomir   

16. Stachowiak Aleksandra 

17. Steltmann Anetta  

18. Synakiewicz Krzysztof 

19. Sznajder Magdalena  

20. Tabor Magdalena   

21. Wolsztyńska Maria 

 

oraz: Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison, Zastępca Wójta Beata Wilk, mec. Artur 

Kulpa-Podgóreczny, kierownicy referatów oraz jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy. 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie IV Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w miejscowości Drzewce,  

2) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w 

miejscowości Drzewce, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych.  

5. Zakończenie obrad IV Sesji IX Kadencji. 

 

Ad. 1. Otwarcie IV Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski otworzył obrady, powitał 

wszystkich zebranych oraz odczytał informacje w zakresie ochrony danych osobowych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. 

 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Kamilli Grzelak. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcje sekretarza obrad radnej Kamilli Grzelak.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Kamilla Grzelak. 
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Ad. 3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder złożyła wniosek  

o wprowadzenie do porządku sesji dwóch projektów uchwał. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: -w sprawie rozpatrzenia skargi Nr 

BRG.1510.9.2024 na działanie Urzędu Gminy Białe Błota. -w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Nr BRG.1510.11.2024 w sprawie wszczęcia postępowania dot. budowy II etapu ul. 

Orzechowej w Zielonce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski 

zarządził 10 minut przerwy. Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota zarządził głosowanie nad całością porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. 4. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w miejscowości Drzewce  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w miejscowości Drzewce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Uchwała nie została podjęta.  

 

2) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w 

miejscowości Drzewce 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w 

miejscowości Drzewce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Synakiewicz  

PRZECIW (15) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Magdalena Sznajder, Magdalena 

Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Uchwała nie została podjęta.  
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Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski zwrócił się do Wójt Gminy  

o kontynuację programu budownictwa SIM oraz poszukanie innej lokalizacji pod to 

budownictwo.  

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

 

Kierownik Biura Nieruchomości i Nadzoru Projektów Andrzej Nowak zgłosił autopoprawkę do 

projektu uchwały (nagranie od 00:17:54 do 00:19:21). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez Kierownika Referatu Andrzeja Nowaka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (2) 

Małgorzata Komórek, Anetta Steltmann  

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Radna Magdalena Sznajder upewniła się, że grunt będzie mógł zostać sprzedany dopiero po 

powstaniu planu zagospodarowania przestrzennego. Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison 

potwierdziła. Radna zapytała czy wszystkie uwagi mieszkańców będą w tym planie 

zagospodarowania przestrzennego wzięte pod uwagę. Wójt odpowiedziała, że uwagi mogą 

wpływać do 1 sierpnia, na dzień wczorajszy, takich uwag nie było. Kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska potwierdziła słowa Pani Wójt, wskazała, że 

poprzednie uwagi mieszkańców sołectwa zostały zaakceptowane i wprowadzone do projektu 

planu miejscowego. Radna Magdalena Sznajder zapytała Sołtys Kruszyna Krajeńskiego  

o kwestię uwag mieszkańców. Sołtys Sołectwa Kruszyn Krajeński Anetta Steltmann 

odpowiedziała, że mieszkańcy zgłoszą swoje uwagi (nagranie od 00:20:45 do 00:22:49). 

 

Radny Jacek Grzywacz wskazał na konieczność podjęcia tej uchwały w związku z deficytem 

budżetowym, groźbą załamania budżetu. Radna Anetta Steltmann poprosiła, aby nie głosować 

za sprzedażą działek, jak nie będzie miejscowego planu i budowy ul. Kolejowej i Patrolowej 

(nagranie od 00:22:58 do 00:24:40). 

 

Na prośbę radnej Magdaleny Sznajder Wójt Gminy wyjaśniła, że działki zostaną wystawione na 

sprzedaż dopiero po uchwaleniu miejscowego planu (nagranie od 00:24:43 do 00:26:00). 
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Radny Sławomir Ruge zapytał o to czy wartość działek ulegnie zmianie, gdy powstanie plan 

zagospodarowania przestrzennego. Natalia Zielińska Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej odpowiedziała, że wzrost wartości nieruchomości działek gminnych na pewno 

nastąpi po uchwaleniu planu miejscowego (nagranie od 00:26:03 do 00:27:19). 

 

Radny Jacek Grzywacz zapytał czy możliwe jest uchwalenie planu jeszcze w tym roku. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej odpowiedziała, że jest to możliwe nawet na 

najbliższej sesji (nagranie od 00:27:30 do 00:28:10). 

 

Radny Jacek Krzyżanowski zapytał o możliwość zapewnienia mieszkańcom budowy ulic 

Kolejowej i Patrolowej. Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison odpowiedziała, że nie ma 

możliwości wprowadzenia do uchwały takiego zapisu, takie zadanie musi zostać ujęte w uchwale 

budżetowej i należy znaleźć na to środki. Bez sprzedaży tych działek, tych środków na pewno 

nie będzie. Mec. Artur Kulpa-Podgóreczny wskazał, że nie można warunkować sprzedaży 

działek od wybudowania innych ulic (nagranie od 00:28:26 do 00:30:16). 

 

Radna Anetta Steltmann odniosła się do kwestii zabezpieczenia finansowego na budowę ulic 

Kolejowej i Patrolowej. Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison odpowiedziała, że ulice te 

są w tej chwili projektowane, Wójt w tej chwili nie jest w stanie zabezpieczyć środków na 

realizację tych inwestycji, nie jest w stanie zagwarantować, że to zadanie zostanie zrealizowane 

i kiedy, taka decyzja będzie także należała do Rady Gminy. Radna Anetta Steltmann odczytała 

wniosek mieszkańców złożony 19 czerwca. Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison 

powiedziała o możliwości wpisania tych ulic do budżetu na przyszły rok (nagranie od 00:30:22 

do 00:33:20).  

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała o możliwość przygotowania uchwały intencyjnej w sprawie 

tych dwóch ulic. Radna Anetta Steltmann powtórzyła, że mieszkańcy po zaakceptowaniu uwag 

do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz po wybudowaniu ulicy Kolejowej 

i Patrolowej są skłonni sprzedać te działki. Radny Jacek Grzywacz zauważył, że wymuszanie 

czegokolwiek na tej sesji nie ma sensu, pieniądze ze sprzedaży tych działek są potrzebne na 

realizację tych zadań, które są już w budżecie. Radna Anetta Steltmann powiedziała, że trzeba 

było w grudniu zastanowić się skąd są pieniądze na wydatki. Radny Piotr Mądrzyński zapytał  

o kwestię pokrycia kosztów budowy ulic Kolejowej i Patrolowej (nagranie od 00:33:27 do 

00:36:36). 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad całością projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Magdalena 
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Sznajder 

PRZECIW (11) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Małgorzata Komórek, Jacek 

Krzyżanowski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Mądrzyński 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Uchwała nie została podjęta.  

 

4) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.9.2024 na działanie Urzędu Gminy Białe Błota 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały wskazując, że skarga została przez Komisję uznana za niezasadną (nagranie od 00:37:54 

do 00:38:28). 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.9.2024 na działanie Urzędu Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria 

Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Piotr Mądrzyński, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz  

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr IV/46/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi  

Nr BRG.1510.9.2024 na działanie Urzędu Gminy Białe Błota. 

 

5) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.11.2024 w sprawie wszczęcia postępowania 

dot. budowy II etapu ul. Orzechowej w Zielonce 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały wskazując, że wniosek przez Komisję został uznany za zasadny (nagranie od 00:39:52 

do 00:40:45). 
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Radny Piotr Mądrzyński zapytał o zabezpieczenie środków na to zadanie. Zastępca Wójta Beata 

Wilk odpowiedziała, że w obowiązującej uchwale o Wieloletniej Prognozie Finansowej środki 

są zabezpieczone dla tej ulicy, na całość zadania (nagranie od 00:41:27 do 00:42:05). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.11.2024 w sprawie wszczęcia postępowania 

dot. budowy II etapu ul. Orzechowej w Zielonce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Małgorzata Komórek, Piotr Mądrzyński, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , 

Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor 

PRZECIW (1) 

Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krzyżanowski 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Klimczak, Karolina Lachowicz, Łukasz Literski, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr IV/47/2024 w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Nr BRG.1510.11.2024 w sprawie wszczęcia postępowania dot. budowy II etapu 

 ul. Orzechowej w Zielonce. 

 

Ad 5. Zakończenie obrad IV Sesji IX Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski ogłosił zamknięcie IV Sesji  

IX kadencji Rady Gminy Białe Błota.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota  

Sławomir Ossowski 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/55565/sesja-rady-w-dniu-wtorek-30-lipca-2024.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia 

20.08.2024 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/55565/sesja-rady-w-dniu-wtorek-30-lipca-2024.htm

